

## MIC Policies

### For Bringing Children to The Masjid for Tarawih Prayers in Ramadan

One of the main duties of the MIC Management is to prepare the mosque for Muslims with reverence for the worshippers. In addition to security, safety, cleanliness, and heating, calmness comes as an important element of reverence in Tarawih prayers in the blessed month of Ramadan, which unfortunately we lose when children are present without control during Tarawih prayers in the mosque. To provide an element of calm in Tarawih prayers, these policies have been put in place that everyone is required to adhere to:

1. Children over the age of 14 are allowed to attend Isha and Tarawih prayers alone, without accompaniment, on the condition that they perform the prayer with the group. In the event of non-compliance with the condition, they are prohibited from attending Isha and Tarawih prayers for the rest of the month.
2. Children between the ages of 7 to 14 years are allowed to attend Isha and Tarawih prayers accompanied by adults, provided that they perform the prayer alongside them. In the event of violating the condition and leaving them running around in the mosque, they will be prohibited from attending Isha and Tarawih prayers for the rest of the month.
3. It is prohibited to bring children under 7 years old to the mosque.

### سياسات إحضار الأطفال إلى المسجد في صلاة التراويح

من واجبات إدارة المسجد تهيئة المسجد للصلاة بخشوع للمصلين، فبالإضافة إلى الأمن والسلامة والنظافة والتدفئة يأتي الهدوء كعنصر مهم من عناصر الخشوع في صلاة التراويح في شهر رمضان المبارك، الذي للأسف نفقده عند تواجد الأطفال بدون تحكم في صلاة التراويح في المسجد. وليتم توفير عنصر الهدوء في صلاة التراويح فقد تم وضع هذه السياسات التي يطلب من الجميع الالتزام بها.

- 1.
2. يسمح للأطفال ما فوق السن 14 سنة حضور صلاة التراويح بمفردهم بدون مرافق بشرط أن يؤدي الصلاة مع الجماعة وفي حالة عدم الالتزام بالشرط يمنع من حضور صلاة العشاء والتراويح لباقي الشهر.
- 3.
4. يسمح للأطفال الأكبر من 7 سنوات إلى 14 سنة بحضور صلاة التراويح بصحبة مرافقين بالغين بشرط أن يؤديوا الصلاة بجانبهم وفي حالة الإخلال بالشرط وتركهم يركضون في المسجد يمنعوا من حضور صلاة العشاء والتراويح لباقي الشهر.
- 5.
6. يمنع إحضار الأطفال الأقل من 7 سنوات إلى المسجد.

والسلام عليكم ورحمة الله  
Wassalam

MIC Trustees & Management  
25<sup>th</sup> Feb. 2024

